



HK\$300 Fashion & Lifestyle Shopping Coupon (the “Coupon”) — Terms and Conditions:
港幣 300 元時裝及品味生活購物券（「購物券」）之條款及細則:

- This Coupon is valid until the date shown on the Coupon, and can only be used in the Designated Outlets at Festival Walk.**
此購物券只限於有效日期或之前在又一城指定商戶使用。
- One Coupon can be used upon every spending of HK\$1,000 at the Designated Outlets, and a maximum of five Coupons can be used for each transaction.**
此購物券於指定商戶消費每滿港幣 1,000 元，即可使用購物券乙張及每項交易最多可使用五張購物券。
- This Coupon cannot be used for the purchase of cash coupons, shopping vouchers, stored value cards, and gift cards from any Designated Outlets.**
此購物券不適用於購買指定商戶之現金券、購物券、儲值卡和禮品卡。
- This Coupon cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, VIP discounts, shopping vouchers, cash coupons, nor any fixed-price, on-sale and concessionaire items.**
此購物券不能與其他優惠、折扣、VIP 折扣、購物券、現金券或任何公價、特價和特許貨品同時使用。
- This Coupon is subject to the Terms and Conditions of the Designated Outlets. Please contact the Designated Outlets for details.**
此購物券受指定商戶的條款和細則約束。詳情請向指定商戶查詢。
- This Coupon can only be used once and must be presented before payment.**
此購物券只能使用一次，並須在付款前出示。
- Only the original copy of this Coupon will be accepted.**
只接受購物券正本。
- This Coupon will not be accepted nor re-issued in case of loss, defacement or damage.**
此購物券如有遺失、塗改或損毀，則予作廢並恕不補發。
- This Coupon is not for sale, is non-exchangeable for cash and/or other gifts, and is non-returnable.**
此購物券不可轉售、不得兌換現金及/或其他禮品，並且不可退還。
- All transactions settled by Coupons cannot be cancelled or refunded.**
所有已使用購物券之交易不可取消或退款。
- Festival Walk (2011) Limited (“Festival Walk”) reserves the right to change or cancel the Terms and Conditions of this Coupon and the list of Designated Outlets in relation to the use of this Coupon without prior notice.**
又一城(2011)有限公司（「又一城」）保留更改或取消此購物券的條款及細則和指定商戶名單之權利，恕不另行通知。
- In the event of disputes, the decision of Festival Walk and Designated Outlets shall be final.**
如有任何爭議，又一城及指定商戶將保留一切最終決定權。



HK\$150 Health & Beauty Shopping Coupon (the “Coupon”) — Terms and Conditions:
港幣 150 元美妝及個人護理購物券（「購物券」）之條款及細則:

- This Coupon is valid until the date shown on the Coupon, and can only be used in the Designated Outlets at Festival Walk.**
此購物券只限於有效日期或之前在又一城指定商戶使用。
- One Coupon can be used upon every spending of HK\$500 at the Designated Outlets, and a maximum of five Coupons can be used for each transaction.**
此購物券於指定商戶消費每滿港幣 500 元，即可使用購物券乙張及每項交易最多可使用五張購物券。
- This Coupon cannot be used for the purchase of cash coupons, shopping vouchers, stored value cards, and gift cards from any Designated Outlets.**
此購物券不適用於購買指定商戶之現金券、購物券、儲值卡和禮品卡。
- This Coupon cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, VIP discounts, shopping vouchers, cash coupons, nor any fixed-price, on-sale and concessionaire items.**
此購物券不能與其他優惠、折扣、VIP 折扣、購物券、現金券或任何公價、特價和特許貨品同時使用。
- This Coupon is subject to the Terms and Conditions of the Designated Outlets. Please contact the Designated Outlets for details.**
此購物券受指定商戶的條款和細則約束。詳情請向指定商戶查詢。
- This Coupon can only be used once and must be presented before payment.**
此購物券只能使用一次，並須在付款前出示。
- Only the original copy of this Coupon will be accepted.**
只接受購物券正本。
- This Coupon will not be accepted nor re-issued accepted nor in case of loss, defacement or damage.**
此購物券如有遺失、塗改或損毀，則予作廢並恕不補發。
- This Coupon is not for sale, is non-exchangeable for cash and/or other gifts, and is non-returnable.**
此購物券不可轉售、不得兌換現金及/或其他禮品，並且不可退還。
- All transactions settled by Coupons cannot be cancelled or refunded.**
所有已使用購物券之交易不可取消或退款。
- Festival Walk (2011) Limited (“Festival Walk”) reserves the right to change or cancel the Terms and Conditions of this Coupon and the list of Designated Outlets in relation to the use of this Coupon without prior notice.**
又一城(2011)有限公司（「又一城」）保留更改或取消此購物券的條款及細則和指定商戶名單之權利，恕不另行通知。
- In the event of disputes, the decision of Festival Walk and Designated Outlets shall be final.**
如有任何爭議，又一城及指定商戶將保留一切最終決定權。



HK\$50 Food & Beverage Coupon (the “Coupon”) — Terms and Conditions:
港幣 50 元美食及餐飲券（「餐飲券」）之條款及細則:

- This Coupon is valid until the date shown on the Coupon, and can only be used in the Designated Outlets at Festival Walk.**
此餐飲券只限於有效日期或之前在又一城指定商戶使用。
- One Coupon can be used upon every spending of HK\$150 at the Designated Outlets, and a maximum of five Coupons can be used for each transaction.**
此餐飲券於指定商戶消費每滿港幣 150 元，即可使用餐飲券乙張及每項交易最多可使用五張餐飲券。
- This Coupon cannot be used for the purchase of cash coupons, shopping vouchers, Food and Beverage vouchers, stored value cards, and gift cards from any Designated Tenant.**
此餐飲券不適用於購買指定商戶之現金券、餐飲券、儲值卡和禮品卡。
- This Coupon cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, VIP discounts, shopping vouchers, Food and Beverage vouchers, cash coupons, nor any fixed-price, on-sale and concessionaire items.**
此餐飲券不能與其他優惠、折扣、VIP 折扣、購物券、餐飲券、現金券或任何公價、特價和特許貨品同時使用。
- This Coupon is subject to the Terms and Conditions of the Designated Outlets. Please contact the Designated Outlets for details.**
此餐飲券受指定商戶的條款和細則約束。詳情請向指定商戶查詢。
- This Coupon can only be used once and must be presented before payment.**
此餐飲券只能使用一次，並須在付款前出示。
- Only the original copy of this Coupon will be accepted.**
只接受餐飲券正本。
- This Coupon will not be re-issued in case of loss, defacement or damage.**
此餐飲券如有遺失、塗改或損毀，則予作廢並恕不補發。
- This Coupon is not for sale, is non-exchangeable for cash and/or other gifts, and is non-returnable.**
此餐飲券不可轉售、不得兌換現金及/或其他禮品，並且不可退還。
- All transactions settled by Coupons cannot be cancelled or refunded.**
所有已使用餐飲券之交易不可取消或退款。
- Festival Walk (2011) Limited (“Festival Walk”) reserves the right to change or cancel the Terms and Conditions of this Coupon and the list of Designated Outlets in relation to the use of this Coupon without prior notice.**
又一城(2011)有限公司（「又一城」）保留更改或取消此購物券的條款及細則和指定商戶名單之權利，恕不另行通知。
- In the event of disputes, the decision of Festival Walk and Designated Outlets shall be final.**
如有任何爭議，又一城及指定商戶將保留一切最終決定權。